
Statutární město Brno

Městská část Brno - Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno - Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č.2/2025, ze dne 24.2.2025, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Ing. Bohumír Myslín, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý,

Miloslav Čada, Mgr. Oleg Beznosík, Mgr. Petr Nečesánek, MgA. Eva Holzová

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Miroslav Janek (MP),
Jan Skotal 1. místostarosta UMČ Brno - Líšeň

Omluveni: Jarmil Vlach

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. Přítomno 7 
členů BK + 1 členka MgA. Eva Holzová on-line. BK je tedy usnášeníschopná.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu pan Mgr. Oleg Beznosík.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.l /2025

Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi členové BK 
na email - bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Informace zástupců PČR a MP

Mgr. Vyparina (PČR) předal statistiku srovnání leden 2024 a 2025. PČR uvádí nárůst vloupání do objektů 
a vozidel. Mgr. Bc. Janek (MP) předal lednovou statistiku, ze které čerpá informace pro potřeby Komise 
dopravy její předseda Pavel Mokrý. Plán MP zaměřit se opět na odstranění vraků vozidel v součinnosti 
s BKOM. Předseda BK Matěj Chrněla připomenul podnět dvou zastupitelek UMČ Brno - Líšeň z DK, 
dohled na dodržování systému parkování u polikliniky Horníkova dopravní značky IP13b PO-PÁ 7-16 h. 
MAX 3h. Mgr. Bc. Janek MP pošle namátkovou kontrolu dodržování okrskové strážnice revíru Východ.

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0



6. Projednání návrhu novely vyhlášky č. 20/2020 o požívání alkoholických nápojů na veřejných 
prostranstvích, ve znění pozdějších vyhlášek

Od Mgr. Dušana Janči - referent majetkoprávního odboru - přestupky MČ Brno - Líšeň obdržel 
předseda BK žádost o projednání problematiky. Návrh novely vyhlášky č. 20/2020 o zákazu požívání 
alkoholických nápojů na veřejných prostranstvích. Předseda BK přečetl znění týkající se MČ Líšeň. 
Vznesl dotaz do pléna, zda jsou nějaké podněty k doplnění znění - žádné nevzešly. Předseda BK Matěj 
Chrněla přednesl návrh usnesení č.2/2025, o kterém dal hlasovat.

Usnesení (hlasování) č.2/2025: Komise bezpečnosti doporučuje RMČ Brno - Líšeň schválit návrh 
novely vyhlášky č. 20/2020 o požívání alkoholických nápojů na veřejných prostranstvích, ve znění 
pozdějších vyhlášek dle obdržené přílohy.

Komise souhlasí s usnesením č.2/2025: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Diskuze a různé

Pan Skotal - situace, kdy pes bezdomovce pana P. napadal jiné psy občanů Líšně je aktuálně vyřešena. 
Tato osoba byla dle sdělení MP zadržena a nyní je ve výkonu trestu na řádu měsíců. Pes byl odebrán 
v souladu se všemi nařízeními a předpisy dle platné legislativy a umístěn do útulku v Olomouckém kraji, 
který je k tomu uzpůsoben. Náklady pobytu psa hradí MČ Brno - Líšeň.

Pan Skotal - Tesařova hospoda. Najíždění na chodník stran dodavatelů zásobování skončilo. Nakládka 
probíhá na místě tomu určeném ze strany ul. Kondrádova. Světla, která ruší oznamovatele je nutno 
řešit skrze KHS Brno, která vyhodnotí situaci a může přijmout příslušná opatření. Kouření před 
vchodem do restauračního zařízení bylo několikrát monitorováno MP a nebyl shledán žádný přestupek 
rušení nočního klidu.

Pan Čada - pan starosta v televizi hovořil o plánu zabezpečení parkoviště na ul. Sedláčkova závorou.

Pan Skotal - informoval BK o výstražném zařízení, které bude instalováno v ul. Šimáčkova u přechodu 
pro chodce před autobusovou zastávkou Šimáčkova ve směru k náměstí Karla IV. Upozorní projíždějící 
řidiče na přechod za zatáčkou tím, že zablikají výstražná světla.

Předseda BK Matěj Chrněla: na kontaktní email nebyl doručen žádný podnět.

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

Kontakt pro podněty občanů: komise.bezpecnostni(5> brno-lisen.cz

V čase cca 17:45 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ únorovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční v pondělí 24. března 2025 od 17:00 hodin.

Zapsal předseda BK Matěj Chrněla

Ověřil člen BK Mgr. Oleg Beznosík
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